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Geçen ay İstanbul Devlet
Güzel Sanatlar Galerisinde 

son sergisini açan ve enteresan 
eserleriyle sanat çevrelerinin bü
yük ilgisini toplayan ressam Nur 
Koçak şimdi de aile albümlerini 
karıştırarak yeni eserler hazırlı
yor Nur Koçak ile kendine has 
stili ve resim üzerine bir konuş
ma yaptık. Sanatçı sorularımızı 
şöyle cevapladı:

“Daha önceki çalışmalarınız
dan sözeder misiniz?”

“Bugüne kadar üç şahsi sergi 
açtım. 3. İstanbul Sanat Bayramı 
Yeni Eğilimler Sergisinde altın 

madalya birincilik ödülü alan 
“Posta Sanatı” başlıklı projele
rin genişletilmişini son olarak aç
tığım sergide “Gönderiler” adı al
tında sundum. Sergide “Mutlu
luk Resimleriniz” adı altında 36 
adet kartpostal desen vardı. Bun
lar kurşun kalemle kağıt üzerine 
gerçekleştirilmişti. Ayrıca piya
sanın kart postalları arasından 
seçtiğim 16 adet kartpostala kolaj 
ve guaj boya ile müdahale etmiş
tim. Bunları da “Müdahale Edil
miş Kartpostallar” adı altında 
sundum. Bunların dışında İtal
yan sanatçı Italo Mazza 'nın gön
derdiği 12 adet mektubu sergile
dim. Mektupların varoluş sebep
leri kartpostallar dizisini doğur-
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Ressam Koçakh’nın "PINAR ve BEN" adlı, kurşun kalem çalış
ması...

malan ıdı. Amacım iki ayn sanat
çının haberleşmesi ve bunun so
nucunda ortaya çıkan işleri bir- 
arada göstermekti. Sergi ile aynı 
anda sanatçı kitabı sundum. Tür
kiye de ilk defa böyle bir şey ger
çekle ştiriliyory du. ”

“Sizce Türkiye’deki resmin 
problemleri nelerdir?”

“Son yıllarda Türkiye'de pek 
çok alanda yaşanan değerler kar
gaşasından resim de nasibini, pa
ra getirir bir meta durumuna dö
nüşünce ister istemez aldı. Sanat 
değeri düşünülmeden piyasa is
tekleri doğrultusunda meydana 
getirilen eserler galeriler ve ha
berleşme araçları tarafından baş- 
tacı edildi. Bu arada eleştirmen
lerin yol gösterici olarak üstlen
dikleri görevlerini tam olarak ye
rine getirdikleri söylenemez. Za
ten ülkemizde sanatçıya yol gös
teren eleştirmenin varlığından da 
sözetmek imkânsızdır. Bu arada 
müzelerimizin durumu da içler 

acısı. Kolleksiyonlan özellikle 
çağdaş sanat konusunda son de
rece yetersiz. Ayrıca eldekilerin 
de iyi korunduğunu zannetmiyo
rum. Sonuç olarak gerçek resim 
görmeden, röprodüksiyonlara ba
karak resim yapmayı öğrenen sa
natçı kuşaklar yetiştiriyoruz. ”

“Siz kendi çalışmalarınızı nasıl 
değerlendiriyorsunuz?’ ’

“Primitifler ve Osman 
Hamdi'yi ben kendime en yakın 
sanatçılar olarak görüyorum. 
Çünkü onlar da yararlandıkları 
fotoğrafa son derece sadık kalmış 
lar. Ama bir foto-gerçekçinin hiç 
bir zaman yapamayacağı şeyi 
yapmışlar ve asıllan siyah-beyaz 
olan fotoğrafları keyiflerince 
renklendirmişler. Ben de bir 
takım değişiklikler yapıyorum. 
Ben buna “fotoğraf okuma” işle
mi diyorum. Yani fotoğrafı ken
dime göre kesip biçiyor, arttırma 
eksiltmelerle düzeltiyor ve resim 
diline uyguluyorum"


